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Ahoj, 
všechny Vás vítám za celý tým školního časo-

pisu u prvního čísla školního čaopisu KONEV. 
Není to v historii školy první číslo. Před lety zde 
vycházel na škole časopis ZŠ NEWS, který vydá-
vali naši spolužáci tehdejších osmých a devátých 
tříd pod vedením pana učitele Martina Korenčí-
ka. Časopis vycházel po dva roky, titulní stránka 
byla barevná a vnitřek černobílý. 

Rádi bychom navázali na tento časopis, avšak 
s jinou myšlenkou, vnitřním formátem a samot-
ným názvem. KONEV je složen ze tří slov, které  
znamenají: šKOla NEní Vězení. Těch variant, jak 
by se náš nový časopis měl jmenovat byla spous-
ta, ale nakonec vyhrál tento sympatický kompro-
mis.

V našem časopisu se toho spoustu dozvíte, 
a to nejen zajímavosti ze světa nebo ze školy, ale 
i nejnovější a vynikající drby, které můžete na-
psat a poslat (nebo dát do schránky) i Vy sami. 
Nesmíte však psát urážlivě, nebo lži a pomluvy. 

Rádi proto uvítáme nejen povídky, fejetony, či 
jiné texty, ale i fotografie, kresby, malůvky nebo 
vtipy. Nemusíte se bát pravopisných chyb, texty 
opravujeme, protože pokud bychom je publiko-
vali s chybami, byla by to naše ostuda. To by-
chom nebyli opravdu rádi.

Pokud se nám bude dařit, zkusíme přihlásit náš 
časopis do soutěže školních časopisů a porovná-
me se tak s ostatními základními školami, které 
také vydávají své časopisy. 

Chceme být nejlepší, a proto moc doufáme, že se 
Vám bude časopis líbit a dozvíte se to, co chcete.

Za celý tým redakce 
Zdeněk Brůna

předseda školního parlamentu

Vánoční jarmark
Po třech letech se po hygienických opatře-

ních způsobených epidemiologickou situací 
COVID-19 opět uskutečnil na naší škole Vá-
noční jarmark. Ve čtvrtek 8. prosince 2022 se od 
17.00 do 19.00 hodin v přízemí staré budovy a v 
prostorách tělocvičny i jídelny rozbily stánky 
s občerstvením a vánočními produkty, které si 
děti samy připravily. Byly chvíle, kdy se pro 
velký zájem dětí i rodičů skoro nedalo projít.

O občerstvení se starali žáci devátých tříd. 
Výtěžek z prodaných věcí si z části třídy pone-
chaly a z části šel na zakoupení volnočasových 
pomůcek do prostor školy a na charitu.

A jak vnímali celou akci sami účastníci?
Jak nám sami žáci I. a II. stupně říkali, moc 

se těšili a byli rádi, že se mohli této akce zúčast-
nit. Někteří nám sdělili, že si vydělali spoustu 
peněz, z čehož měli velkou radost. Výdělky byly 
různé, od 1000,- do zhruba 5000,- korun. 

Svůj postřeh na Vánoční jarmark vyjádři-
la i členka vedení školního parlamentu Beáta 
Švecová: „Moc se mi líbilo nové uspořádání 
stánků, které bylo po celém přízemí a ne jen v jí-
delně, jako tomu bylo minulé roky. Celé to mělo 
skvělou atmosféru, kterou výborně doplňovalo 
i to, že jste se kdykoliv mohli jít podívat na děti 
vystupující se zpěvem koled. Ačkoliv byla moje 
třída 9. D. téměř celá nemocná, i v těch pár 
lidech jsme si to moc užili.“
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Poznámky pod čarou
Prevence & důvěra
V polovině školního roku 2022/2023 se na 

poli preventivních metodiků uskutečnily drob-
né změny. Pavel Richter se zdůvodu velkého 
pracovního vytížení rozhodl ukončit působení 
na pozici metodika prevence. Vznikl nový tým 

ve složení Lucie Ajchlerová a Dušan 
Hrazdíra. Dušan Hrazdíra jako me-
todik preventista působil na škole už 
v loňském roce.

Ve spolupráci s Krajským 
ředitelstvím Policie hlavního 
města Prahy byl pro naši ško-
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Badmintonový tým se do slova a do písmene dr-
žel hesla, že není důležité turnaj vyhrát, ale zúčastnit 
se ho. Pravdou ale je, že ač tým skončil na podzim 
2022 ve Vinoři na chvostu turnaje, mnoho nechybělo 
a mohli jsme bojovat o příčky nejvyšší. Zkrátka zku-
šenost nám tentokrát chyběla. Jiří Orlov, Petr Lacina, 
Lilla Pavlová, Jakub Maděra a Zuzana Černá repre-
zentovali naši školu se ctí a pizzu v pizzerii Kbelíno 
si rozhodně zasloužili.

Žáci naší školy, kteří 
v průběhu září a října repre-
zentovali naši školu v sérii 
turnajů Planeo Cup, dosáhli 
mimořádného úspěchu. Ve 
všech věkových kategoriích 
U8, U9 a U10 se jim podařilo 
postoupit na finálový turnaj 
v roce 2023. Tohoto úspěchu 
dosáhlo v republice pouze pět 
týmů a z těch, kteří nejsou 
z profesionálních klubů,  jsme 
jediní. Ve vítězném týmu naši 
školu zastupovali: Dan Čer-
mák, Tomáš Křenek, Dany 
Křivák, Tomáš Hrouda, Adam 
Nebeský a Tomáš Holzer.

Jakub Zalubil i Leoš Tuček jsou nejen učitelé na 
naši Základní škole, ale také ostřílení trenéři florba-
lového klubu Black Angels. V okamžiku možnosti 
sestavit tým a vyrazit na obvodní kolo ve florbalu 
Prahy 9 do Čakovic neváhali a šli se jak lvi (či 
andělé jak čtenář uzná za vhodné), bít o postup. 
Přesto, že se kluci dostali do finále, z obvodního kola 
postupoval do další soutěže pouze jeden tým. 

Naše škola se aktivně podílí na meziškolních sportovních akcích a v letošním školním roce 2022/2023 se 
se sportovními soutěžemi doslova roztrhl pytel. Vybíráme proto několik našich sportovních týmů, které re-
prezentovaly naši školu. Nutno předem říci, že všem sportovním akcím není konec a před sebou máme ještě 
další sportovní soutěže, kterých se s nadšením budeme účastnit. 
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Je to sice přísný postupový klíč, ale takový už 
je mnohdy sport. Jmenovitě hráli v týmu Základní 
školy Praha-Kbely:  David Pěnáz, Miluláš Felt, Jan 
Vaner, Matěj Slavík, Vít Novotný, Jakub Herain, Vít 
Straka, Tomáš Lachnitt, Jonáš Zelinka, Adam Vlček, 
Karel Brodacký a Petr Norek.

Vybíjená je sport, který má spoustu variant 
pravidel, ale jen ta, která jsou v manuálu Asociace 
školních sportovních klubů, jsou v případě turnajů 
platná. Neuvěřitelný zážitek si odnesli naši repre-
zentanti hned v úvodu 
školního roku v září ze 
v Základní školy bratří 
Venclíků na Černém 
Mostě, kde se uskutečnil 
turnaj ve vybíjené. 

Sice se z tohoto 
turnaje nikam dál ne-
postupovalo, ale v boji 
o první místo naši žáci 
a žákyně využili zavá-
hání soupeře a doslova 
jsme vstali z mrtvých. 
Největšího favorita jsme 
dokázali doslova „po-
razit na hlavu“ a odjeli 
jsme s pohárem za první 
místo. 

Velké díky proto  
právem patří těmto sportov-
cům: Tadeáš Chvosta, Lu-
káš Petráň, Antonín Hoff-
mann, Matěj Chroumal, 
Hugo Pavel, Jan Brůček, 
Sebastian Lauer, Sophia 
Rokovská, Laura Necha-
nická, David Rapant, Jerom 
Maertens, Jakub Hrdlička.

Pochopitelně se v prů-
běhu roku se uskutečnily 
i další závody a sportovní 
klání, jako je například 
POKOS, přespolní běh, pě-
tiboj, atletické závody nebo 
turnaj ve stolním tenise, ale 
o nich se zmíníme v příštím 

čísle. 
Na tomto místě je také potřeba poděkovat všem 

učitelům, kteří se o nás na sportovních akcích starali, 
protože to sice na první pohled vypadá jednoduše, 
ale musí všechny žáky oběhnout, omluvit z vyučová-
ní, informovat rodiče a přetrpět s námi cestu autobu-
sem, nebo jiným dopravním prostředkem. Pak nám 
radí a fandí, smutní i veselí se z výher. 

Sportu zdar a TUŽME SE!

lu vytvořen plán preventivních přednášek na II. 
pololetí. Pro každou třídu je téma jiné, přizpůso-
bené věku. Rozpis prezentací naleznete na dvou 
nových nástěnkách, které nelze přehlédnout. 
Jedna je u šaten v přízemí, druhá je u krčku do 
nové budovy, rovněž v přízemí. Kromě seznamu 
přednášek zde najdete i kontakty na odbornou 

pomoc, pokud by kdokoliv po-
třeboboval poradit anonymně.

Své dotazy také můžete 
napsat na papír a vhodit do 
schránky v prvním patře vpravo 
staré budovy. 

Nejste v tom sami!



Na zasedání školního parlamentu 1. března 
2023 byl vyhlášen 2. ročník literárně-výtvar-
né soutěže Kbelský psavec. Soutěž potrvá do 
30. dubna 2023. Do tohoto data je také možné 
odevzdávat jednotlivá díla. Budou zachovány 
čtyři kategorie avšak oproti loňskému ročníku se 
témata mezi kategoriemi prohodila:

I. kategorie 0. až 3. třídy: Škola budoucnosti.
Děti mohou napsat či nakreslit, jak si předsta-

vují školu v budoucnosti - pro bližší představu je 
můžete navést, jak si představují školu za 50 až 
100 let či jak by měla podle nich škola fungovat, 
až dojdou do deváté třídy.

II. kategorie 4. - 6. třídy: Sci-fi povídka (ja-
kákoliv fantaskní „magórie“).

III. kategorie 7. - 9. třídy: Pohádka/pohád-
kový příběh (psaní pohádky pro malé děti či 
mládež)

IV. kategorie - dospělí: Můj první (ideálně 
školní) romantický zážitek. 

Téma vymyslely pro dospěláky samy děti a ze 
čtyř návrhů jednoznačně zvítězil. Příběh může 
být samozřejmě vymyšlený, nemusí být reálný! 
V této dospělácké kategorii se může kromě pe-
dagogického sboru účastnit kdokoliv nad 18 let, 
tedy i rodiče a prarodiče.Rozsah práce letos není 
určen. Nemělo by to být však nijak dlouhé (např. 
20 stran). Minimální rozsah se doporučuje ales-

poň na půl strany A4, avšak je to jen doporučení. 
Forma může být libovolná - psaná, kreslená (ze-
jména pro ty nejmenší), psané v ruce i na PC. 

Jako ukázku z loňkého ročníku publikujeme 
v KONVI několik prací. Držme palce žákům 
i dospělým, ať to prostě píše, co to dá.

Martin Novák a Zdeněk Brůna
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Princezna a Hafík 

Adrianka Ezlerová, 1. A
V Srdíčkovém království žila princezna jmé-

nem Eliška. Ta na zámku žila se svým tatínkem, 
panem králem, maminkou, paní královnou a také 
se svou malou sestřičkou Aničkou. Toto králov-

ství mělo ve svém erbu srdíčka, proto se nazý-
valo Srdíčkové.

Princezna Eliška měla svou malou sestřičku 
moc ráda a ráda se o ní starala. Jednou, když 
byly spolu princezny na výletě, malá Anička 
spadla a málem si zlomila nohu. Eliška ji po-
mohla zvednout se a dostat jí zpět do zámku. 
Obě se měly moc rády.

V sousedním království měla Eliška kama-
rádku jménem Ema. To království se nazývalo 
Kytičkové, protože tam měli v oblibě kytičky. 
Všem se nejvíce líbily tulipány, modřence, růže 
a vlčí máky.

Jeden den jely princezny Eliška s Aničkou do 
království, kde žila Emička a její sestra Kája. 
Eliška si vzala Hafíka. Hafík byl plyšák. Dosta-
la ho od maminky a od tatínka k svátku.

Když dorazily do zámku, vítala je Emička. Šly 
po schodech do pokoje Emičky a Káji. Princez-
ny měly společný pokoj. Tam si hrály na hru, 
která se jmenovala „Mrkvičky". Potom si hrály 
na babu, cukr-káva-limonáda a na „rybičky, 
rybičky, rybáři jedou".

Káje se zalíbil Eliščin plyšák Hafík. Eliška 

mezitím odložila Hafíka na postel. Kája řekla 
holkám, že si musí chvíli odpočinout na posteli, 
že je zadýchaná. Jak si sedla na postel, tak si 
vzala plyšáka. Prohlížela si ho. Dělala, že odpo-
čívá, ale neodpočívala. Rychle si vzala Hafíka 
a dala ho k ostatním svým plyšákům, aby nebyl 
vidět. Pak šla k holkám, že už je odpočatá, že si 
s nimi může zase hrát.

Princezny měly hlad, šly se napít a najíst do 
sálu, kde byla sousta jídla. Když se najedly 
a napily, tak se rozloučily. Eliška s Aničkou od-
jely kočárem domů. Doma si všimly, že nemají 
Hafíka. Byly smutné, že nemají svého milého 
plyšáka. Eliška řekla všechno mamince. Mamin-
ka jí řekla, že to vyřeší ráno. Šly spát.

Ráno se princezny vzbudily a šly se najíst 
do haly do jídelny. Po jídle si vyčistily zuby. 
A maminka královna šla zavolat mamince Emič-
ky. Ona jí řekla, že se po něm všichni společně 
podívají. Emička se zeptala Káji, jestli o Ha-
fíkovi něco neví a Kája odpověděla: „Víš, jak 
jsem si chtěla odpočinout, tak jsem ho schova-
la." Emička se zeptala: „A kde jsi ho schovala?" 
Kája odpověděla: „Já jsem ho schovala tam, kde 
jsou ostatní plyšáci." Emička se podívala mezi 
plyšáky a našla Hafíka. Emička se na Káju moc 
zlobila. Kája na to, že se jí plyšák moc líbil 
a chtěla si ho navždy nechat. Emička řekla Káje, 
že až řekne Elišce a Aničce promiň, vrátí jim ho 
a že když se polepší a bude hodnější, podobného 
plyšáka možná taky dostane.

Princezny z Kytičkového království se vyda-
ly do Srdíčkového království. Přivezly kytičku 
ve tvaru srdíčka a čokoládu ve tvaru srdíčka 
a Hafíka. Elišce a Aničce vše předaly a ty měly 
velikánskou radost, že se jim Hafík vrátil.

Eliška s Aničkou se zeptaly, kde Hafíka našly. 
Emička jen řekla, že Hafík byl tam, kde jsou 
vždy ostatní plyšáci. Eliška s Aničkou poděko-
valy, že jim přinesly Hafíka a dobroty. Emička 
s Kájou byly rády, že to mohly předat. Princez-
ny si slíbily, že budou navždycky kamarádky.

Princezny z Kytičkového království potom odjely 
domů. Eliška s Aničkou byly úplně hrozně šťastní, 
že se jim Hafík vrátil a byl zase s nimi.
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Škola budoucnosti
Kamila Fischerová, 5. D

Ahoj, já jsem Kamila a vítejte v roce 2055.
Nechodím na vysokou školu na planetě Zemi, 

ale na Měsíci. Je to vysoká škola pro budoucí 
malíře. Máme tady nejlepší malíře na celém 
světě.

Celý areál je pod velkou kopulí, kde jsou 
vysázené stromy, kajuty jsou rozmístěny po 
obvodu kopule, dvě místnosti jsou na převlečení 
do skafandru holky a kluci, na jedné straně je 
východ. Uprostřed je výtah, který vede do jádra 
Měsíce, kde jsou učebny. Všechny děti spí v ka-
jutách po čtyřech. A když v nějaké vzduchové 
bombě dojde kyslík, tak prázdnou bombu napus-
tí kyslíkem z komory, kde se pěstují stromy.

Když jsou přestávky, můžeme chodit ven 
nebo zůstat vevnitř. Vevnitř můžeme dělat spor-
tovní aktivity jako jezdit na skateboardu nebo 
hrát ping - pong a další věci, ale venku se toho 
dá dělat hodně, ale nejvíc děti baví jen tak létat 
ve stavu bez tíže.

Abychom měli co jíst, létají na Měsíc záso-
bovací rakety, které dováží jídlo. Dají se tu najít 
noví kamarádi.

Když budete správně odpovídat na otázky 
a budete dělat správně úkoly, získáváte body. 
Když jich nesbíráte více než 90 bodů, jste skvělí 
malíř /skvělá malířka.

Když dokončíte vysokou, můžete se rozhod-
nout, jestli chcete ještě pár dní zůstat na Měsíci 
nebo můžete letět zpět na Zemi.

Tak tohle je vysoká škola malířství v roce 
2055.

O princezně Kateřině a princi Matějovi
Kristýnka Vodičková, l. E

Bylo nebylo jedno království. V něm žil král 
Lucimír, královna Alžběta a princezna Kateřina. 
Království bylo za třemi lesy, jedním potokem 
a dvěma loukami. Král, královna a princezna 
bydleli na horách v červeném zámku. Bylo tam 
podivné to, že v noci svítilo na zámku světlo. 
Vždy, když princezna otevřela večer okno, 
rozsvítilo se na trávě pod jejím oknem světlo. 
A to světlo držela škaredá čarodějnice dvojnoso-
vá. Jednoho dne čarodějnice vypila svůj lektvar 
mládí a proměnila se v mladou princeznu. Takto 
šla za princeznou Kateřinou. Kateřině nabídla 
lektvar stáří, který ji proměnil ve starou princez-
nu. Čarodějnice zmizela. A princezna se při po-
hledu do zrcadla lekla. Přišel ale princ a chtěl si 
vzít princeznu Kateřinu za ženu. Ale když přišel 
k ní, podíval se pořádně a řekl: „Nevypadáš jako 
princezna. Ale mluvíš jako princezna.“ A chtěl 
ji zachránit. Byla tma, princ šel do jejího poko-
je a spal tam. V tom přišla čarodějnice a vzala 
princeznu. Princ se ráno probudil a řekl: „Kde 
je princezna?“ Princezna trpěla u čarodějnice. 
Musela tam vařit a uklízet. Princ ráno nasedl na 
koně, vzal si meč a hledal princeznu. Hledal ji 
všude. Až jednou narazil na chalupu, kde byd-
lela čarodějnice. Zaklepal na dveře a vtom mu 
otevřela dveře princezna. Princ ji poznal. Přišla 
čarodějnice a chtěla princi nabídnout lektvar. 
Princ ho odhodil do potoka, vzal princeznu 
ven a čarodějnici zamknul. Nasedl na koně 
s princeznou a jel na zámek ke královně a králi. 
Všichni hosté vítali princeznu Kateřinu a prince 
Matěje. A byla velká svatba.
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Poznámky pod čarou

Pavel RICHTER

Kateřina HEJDRYCHOVÁ

Pan učitel Ing. Pavel 
Richter se narodil v roce 

1964.
Bývalý vojenský 
náčelník, který 
pracoval v Ge-
nerálním štábu 
Armády České 
republiky, po 
skončení aktivní 
služby nastoupil 
do Základní školy 
v Praze ve Kbe-
lích a kromě učení 
má  funkci třídního 

učitele 9. D.
Se svojí vojenskou 

kariérou je spokojený, neboť dosáhl 
všeho, čeho chtěl. 

Učit na základní školu šel, aby 
předal své znalosti z fyziky. Učí také 
matematiku a informatiku. Ve svém 
volném čase se nejraději věnuje své-
mu fitku a rád cvičí.

Pokud by chtěl něco na učení změ-
nit, tak by si přál, aby se žáci neučili 
pouze na test a aby se od nich vyžado-
vala větší důkladnost na plnění úkolů. 
Jak sám říká, často se setkává s otáz-
kou: „Proč bychom se to měli učit, když 
to můžeme najít na internetu?“ I když 
to tak někdy nevypadá tak mu jde doo-
pravdy o to, aby se děti něco naučily. 

9. D

Mgr. Kateřina Hejdrychová je třídní 
učitelka 9. A, matka dvou dětí a rodačka 
ze Kbel. Studovala na Základní škole  
Praha-Kbely. Na studium vzpomíná 
v dobrém, proto se také rozhodla zde 
učit. Dále vystudovala gymnázium a Pe-
dagogickou fakultu Univerzity Karlovy. 

Když byla menší, chtěla se stát archi-
tektkou. Jednou ze zajímavostí je, že má 
aprobaci jak na češtinu, tak na matema-
tiku. Rozhodla se tak, jelikož neměla 
hlavu na jazyky, dějepis ji nebavil a ze-
měpis také nepatřil mezi její oblíbené 
předměty. I když učí oba předměty, více 
ji baví matematika. 

Za svůj největší úspěch považuje 

promoci. Se svou prací je velmi 
spokojená, hlavně když učí 
v 9. A. 

Mezi její koníčky patří 
čtení, především knihy 
od Terryho Pratchetta.  
Ráda sleduje filmy od 
Marvelu, pije kávu 
a její oblíbené jídlo je 
sushi. 

Třída 9.A ji popi-
suje jako empatickou, 
lidskou a vtipnou osobu. 
Co je důležité, třídě se líbí 
její smysl pro humor.

9. A

Vyhlašujeme soutěž o nehodnotnou cenu na 
otázku: S kým je Zdenda těhotný? 

A) je hermafrodit?
B) vypil drink Mogu Mogu?
C) s Taylor Swift?
D) s Žilbertem?

Správné odpovědi zasílejte na emailovou adre-
su redakce casopis@skola-kbely.cz, nebo vhoďte 
do schránky školního časopisu v přízemí staré 
budovy u kabinetu TV.

Výherce vyhlásíme ve druhém čísle časopisu 
KONEV.
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Tradice oslav svatého Valentýna na naší škole 
se podle dostupných archivních zdrojů datuje od 
roku 2015, kdy se na chodbě v přízemí poprvé 
objevila bedna pro valentýnská přáníčka, kam je 
celý den žáci a žákyně naší školy vkládali, aby 
pak byla 14. února rozdána svým adresátům ve 
třídách. 

Cílem projektu je připomenutí svátku všech 
zamilovaných a možnost odeslat „valentýnky“ 
prostřednictvím doručovatelů z devátých tříd. 

Valentýnka mohla být poslána tajné lásce, spo-
lužákovi či spolužačce, učitelům či učitelkám 
a v neposlední řadě třeba jen kamarádovi. 

Letos si připomenutí svátku zamilovaných 
vzali na starost deváťáci. Děkujeme!



Tiráž: časopis KONEV (šKOla NEní Vězení) vydávají žáci a žákyně Základní školy Praha-Kbely.
Redakce Časopisu KONEV se schází každé pondělí od 14.00 v logopedně. Kontakt: casopis@skola-kbely.cz.
Šéfredaktorka: Barbora Strnadová 8. B. (bara.str2009@gmail.com). Fotografka: Šárka Fischerová 9. D. 

Korektorka: Ema Chrubasíková 9. B, Beata Švecová 9. D. Členové redakce:  
Zdeněk Brůna, Lila Pavlová 8. D. DTP a vedení kroužku: Dušan Hrazdíra.
Autorské příspěvky archivujeme, pouze na vyžádání je pak vracíme. 
Děkujeme Spolku rodičů a přátel školy za výraznou pomoc při 
výrobě čísla, díky které časopis mohl spatřit světlo světa.
Číslo 1 vyšlo v březnu 2023. Foto a kresby archiv časopisu.

Staň se dopisovatelem KONVE!
Chtěli byste se podělit o své literární, fotografické nebo grafické práce, které si píšete nebo malu-
jete do šuplíku? Psát a kreslit do šuplíku znamená, že nikdo jiný než sám autor neměl možnost jeho 
práci číst nebo si prohlédnout. Oblékněte se do pláště odvahy a pošlete nám Váš text nebo obrázek 
na email casopis@skola-kbely.cz, případně ho vhoďte do schránky, kterou máme v přízemí u scho-
diště vedle kabinetu tělesné výchovy. Můžete publikovat pod svým jménem, můžete poslat práci jako 
anonym (bez jména) nebo pod pseudonymem - uměleckým vymyšleným jménem. Pokud nevíte, kde 
je schránka a nemáte email, třídní učitelé nám Vaše díla jistě předají.         REDAKCE 
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